



000348

Date: 17 August 2025

الكويت في 17 أغسطس 2025

To: Bursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمون

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Supplementary Disclosure

الموضوع: إفصاح مكمل

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Market Authority and regulating Securities Activities and its amendments, kindly find attached the Supplementary Disclosure form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، تجدون مرفق نموذج الإفصاح المكمل.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Mohammed Farid

Chief Financial Officer

محمد فريد

رئيس المدراء الماليين





Supplementary Disclosure Form - نموذج الإفصاح المكمل

Date	17/08/2025	التاريخ
Name of the Listed Company	Arzan Financial Group for Financing & Investment (K.P.S.C)	اسم الشركة المدرجة
Disclosure Title	Supplementary Disclosure	مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار ش.م.ك (عامة)
Supplementary Disclosure		عنوان الإفصاح
Date of the Previous Disclosure	17/08/2025	تاريخ الإفصاح السابق
Title of the Previous Disclosure	Supplementary Disclosure	عنوان الإفصاح السابق
Supplementary Disclosure		إفصاح مكمل
Development that occurred to the Disclosure		التطور الحاصل على الإفصاح
Further to our disclosure dated 17/08/2025 regarding Arzan Financial Group's ownership (through one of its associate companies) of shares in <i>Miami International Holdings (MIH)</i> , Arzan Financial Group for Financing and Investment announces that the total value of its investment in the shares of Miami International Holdings (MIH), prior to its listing on the New York Stock Exchange, amounts to KWD 18.937 million, with a value of KWD 6.656 per share.		الحاقاً لإفصاحنا المؤرخ في 17/08/2025 بشأن ملكية مجموعة أرزان (من خلال إحدى شركاتها الزميلة) في أسهم شركة ميامي انترناشونال هولدينغز (MIH). تعلن مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار على ان القيمة الاجمالية للاستثمار بأسهم شركة ميامي انترناشونال هولدينغز (MIH) قبل تاريخ ادراجه ببورصة نيويورك مبلغ وقدره 18.937 مليون دينار كويتي، حيث تبلغ قيمة السهم الواحد 6.656 دينار كويتي.
The Financial Effect of the developments		الأثر المالي للتطور الحاصل
The financial impact will be reflected at the end of the third quarter in the interim consolidated financial statements of Arzan Financial Group as of 30 September 2025.		ان الأثر المالي سوف يظهر في نهاية الربع الثالث بالبيانات المالية المرحلية المجمعة لمجموعة أرزان بتاريخ 30 سبتمبر 2025
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed the Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner		يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الالكترونية أو موقعها الالكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

